
Protokół Nr XIX/2020 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 27 marca 2020 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Konrada Prusek – wyraził zgodę. 
Głosowanie  
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Sesja ze względu na epidemię koronawirusa jest pod względem sanitarnym zabezpieczona, 
była mierzona temperatura  są maski, rękawiczki, płyny dezynfekcyjne oraz zachowana jest 
wymagana odległość między radnymi. 
Radny P. Jaros 
- w imieniu Klubu PiS składam wniosek aby pkt. 26 „wolne wnioski i dyskusja” porządku 
został zdjęty z porządku obrad, jeśli są jakieś wnioski czy zapytania radni mogą je złożyć w 
formie interpelacji na piśmie. 
Radny J. Strzelec 
- dzisiaj powinny być omawiane tylko sprawy najważniejsze dotyczące budżetu a pozostałe 
punkty przenieść na inny termin. 
Pan Burmistrz 
- rozumiejąc sytuację w jakiej się znajdujemy, chcielibyśmy aby ta sesja trwała kilkadziesiąt 
minut. Jest wiele rzeczy, które powodują że powinniśmy terminowo je przyjąć,  postaramy się 
żeby obrady trwały krótko tyle ile to wymagane, jeśli chodzi o sprawozdania to one musiały 
się znaleźć w porządku obrad, jest to formalne ich przyjęcie, to samo dotyczy informacji o 
pracy przedstawię tylko sprawy związane z pandemią. 
Radny R. Dębicki 
- skoro się zebraliśmy podejdźmy to tematu z rozsądkiem, nie odkładajmy tylko 
przepracujmy, proponuję czytać tylko tytuły uchwał i jak będą pytania odpowiadać. 
Pan Przewodniczący 
- 25 marca na wspólnych Komisjach wszystko było omówione i wyjaśnione. 
Radny J. Chmielarski 
- dostaliśmy wszyscy sprawozdanie Burmistrza i nie ma takiej potrzeby żeby czytać, będzie 
też umieszczone na stronach Urzędu, proponuję ten pkt. też odrzucić. 
Pan Burmistrz 
- nie upieram się aby czytać ale wiele osób nas ogląda i chcę przekazać informację co robimy, 
jak się zachować w sytuacji epidemii. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Jarosa o wycofanie z porządku obrad pkt. 
wolne wnioski i dyskusja. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pan Przewodniczący 
- wniosek formalny o głosowanie tylko pkt. dotyczących spraw finansowych. 
Pani Mecenas 
- wniosek formalny powinien zawierać wykluczenie z porządku obrad konkretnych punktów, 
a głosowanie tylko pkt. dotyczących budżetu nie jest wnioskiem formalnym. 
Radny J. Strzelec 



- wycofał swój wniosek. 
Pan Przewodniczący 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad XVII i XVIII sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Uchwała w sprawie przyjęcia " Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów w 2020 roku". 
7. Uchwała  w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy 

Sędziszów w 2020 roku. 
8. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych świadczonych przez 

opiekunki w ośrodku pomocy społecznej. 
9. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko Gminnego Ośrodka Zdrowia  

w Sędziszowie 
10. Uchwała  uchylająca uchwałę nr XI/90/2019 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 11 lipca 2019r. 

w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych 
usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy Sędziszów 

11. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej nr XII/104/2019 Rady Miejskiej Sędziszów 
z dnia 30 sierpnia 2019r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 
i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów 

12. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych. 

13. Uchwała w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP uczestniczących 
w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową 
Straż Pożarną lub gminę. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

15. Uchwała w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia 
gminnego. 

16. Uchwała w sprawie zmian WPF na lata 2020 –  2030. 
17. Uchwała w sprawie zmian w  budżecie na rok 2020. 
18. Uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej.  
19. Sprawozdanie za 2019 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów.   
20. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Sędziszowie za 2019 rok. 
21. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019r. 
22. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2019 rok. 
23. Informacja z realizacji Programu „Karta Dużej Rodziny” za 2019 rok. 
24. Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sędziszów w 2019 roku. 
25. Sprawozdanie z realizacji przedsięwzięcia  pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z 

terenu gminy Sędziszów w ramach „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających 
azbest z terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 

26.  Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się  

Ad. 4 
Przyjęcie protokołów z XVII i XVIII sesji – zapytał czy są uwagi do protokołów, nie zgłoszono. 



Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- przedstawił część sprawozdania dotyczącą zarządzania kryzysowego w czasie epidemii. 
Poinformował że w Krzelowie nie ma już punktu kwarantanny, 8 osób zostało przeniesionych do 
Bocheńca. Staramy się pozyskać kombinezony ochronne dla ośrodków zdrowia i gabinetów 
stomatologicznych. Odwołano odbiór odpadów wielkogabarytowych z uwagi na chorobę pracownika. 
Podjęliśmy decyzję o zaniechaniu organizowania w tym roku Dni Sędziszowa i Festiwalu Ludowego a 
środki te przeznaczymy na walkę z koronawirusem. 
Radny R. Dębicki 
- Pan pozyskuję środki ochrony osobistej dla jednostek ale zaopatrzenie dla mieszkańców jest na 
poziomie krytycznym. 
Wypracujmy jakieś wnioski jak to rozwiązać. My wiemy że problem nie  jest po naszej stronie a na 
szczeblu centralnym. 
Pan Burmistrz 
- zgadzam się, zamówiliśmy za ok. 10tys. 60x5l płyny dezynfekcyjne. Dzisiaj poproszę Komisję 
Budżetową o opinię w sprawie przeniesienia środków z rezerwy na zarządzanie kryzysowe.               
W szpitalach na dziś wiele środków ochrony  brakuje jak masek, kombinezonów. Chcemy na naszej 
służby zdrowia zdobyć kombinezony ochronne czy jednorazowe czy wielokrotnego użytku które 
można dezynfekować. 
Radny R. Dębicki 
- nasza karetka nie ma kombinezonów a to jest pierwsza linia, powinniśmy ich zabezpieczyć, 
- proszę przemyśleć sprawę odbioru odpadów wielkogabarytowych, bo gdy zrobi się ciepło żeby nie 
wyskoczyła inna epidemia, 
- wystosować apel do lekarzy pracujących w naszych ośrodkach niech  dostosują się do panującej 
sytuacji a nie mówią że ich to nie obchodzi. 
Pan Burmistrz 
- będziemy robić wszystko aby pozyskać kombinezony. 
Pan Przewodniczący 
- wszyscy wiemy jaka jest sytuacja przyjmujemy uwagi. 
Radny J. Jaworski 
- płyn dezynfekcyjny samemu można zrobić, spirytus jest dostępny. 
Radny J. Chmielarski 
- zakupiono 60szt. Po 5l płynu dezynfekującego gdzie to jest? Nie wprowadzajcie społeczeństwa w 
błąd, napisać zamówione a nie zakupione. 
Pan Burmistrz 
- powiedziałem zakupienie, mamy zamówione kilka dni temu drogą elektroniczną. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie przyjęcia " Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów w 2020 roku". 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwala Nr XIX/164/2020 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała  w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy 
Sędziszów w 2020 roku. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się   uchwała Nr XIX/165/2020 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych świadczonych przez opiekunki w 
ośrodku pomocy społecznej. 



Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XIX/166/2020 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko Gminnego Ośrodka Zdrowia  
w Sędziszowie. 
Zgłoszono kandydatów do RS: 

1. Wiktor Tabor 
2. Rafał Dębicki 
3. Adam Mysiara 
4. Jan Wiencek 
5. Jarosław Chmielarski 
6. Andrzej Stępień 

Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XIX/167/2020 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała  uchylająca uchwałę nr XI/90/2019 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 11 lipca 2019r. 
w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych usytuowanych 
w pasie dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy Sędziszów 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XIX/168/2020 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej nr XII/104/2019 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 
30 sierpnia 2019r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów 
14 głosów – za         uchwała Nr XIX/169/2020 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na 
prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych. 
Głosowanie 
14 głosów – za      uchwała Nr XIX/170/2020 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP uczestniczących w 
działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż 
Pożarną lub gminę. 
Radny R. Dębicki 
- na Komisjach wnioskowałem o zmianę kwoty o 2zł za udział w działaniach ratowniczych na 16zł i 
taki wniosek formalny składam. 
Radny J. Chmielarski 
- prosiłem o wniosek jaki skierował  Gminny Zarząd OSP o jaką kwotę wnioskowali. 
Pan Burmistrz 
- Zarząd OSP na posiedzeniu 18 grudnia 2019r wnioskował o 16 zł/godz. po przeanalizowaniu biorąc 
pod uwagę różne czynniki moja propozycja jest aby podnieść o 2zł to jest wzrost 17%. Czym się 
kierowałem biorąc pod uwagę w 9 gminach powiatu średnio maja 12,60zł/godz. My podnosimy do 
14zł. Przedstawiłem propozycję członkom Zarządu i propozycja była zaakceptowana. Jako gmina 
dodatkowo płacimy za dyżury ochotników w PSP ok. 34tys. rocznie. Co roku ponad 200tys. 
przeznaczamy na funkcjonowanie OSP plus inwestycje. Teraz 300tys. dokładamy do samochodu OSP 
Rynek, dołożyliśmy 23.828zł do samochodu dla Klimontowa. Dajemy środki na remonty remiz, 



uważam że jest duży postęp. Wiem jak wielkie jest zaangażowanie strażaków a w perspektywie 
kolejnego roku można się zastanowić co dalej. 
Radny R. Dębicki 
- nadal podtrzymuję swój wniosek o podniesienie na 16zł. Motywuję to tym że od 6 lat nie mieli 
podnoszone. Najniższa krajowa za godzinę jest 16 zł, powinniśmy ich pracę wolontariacką 
przynajmniej podnieść do tej minimalnej. Wolontariat tak, oni nie biorą nic za narażanie życia, 
zdrowia, za swój czas wolny reszta powinna być wypłacana zgodnie z ustawą. Płacimy za potężną 
pracę jaką wykonują, oni zasługują na to. Dopiero zacznie się wykorzystywanie tych ludzi do czego 
zostali powołani, nie dzisiaj oceniajmy tych ludzi. Uważam że na te 16zł zasługują i  naszego budżetu 
to nie położy, oni też się boją, mają rodziny to są wolontariusze. 
Radny J. Strzelec 
- jest zasada ustalania budżetu, do kiedy składamy wnioski do Burmistrza. Zarząd zebrał się w grudniu 
i przyjęto wniosek. Daleki jestem żeby komuś coś zabierać ale przecież wszyscy dostali już podwyżki 
w tym Urzędzie, ile mamy tych OSP w gminie. Gdy przyszedłem do Rady na OSP było 70tys. a dziś 
w budżecie zobaczcie ile jest. Posterunek PSP, wiemy co ludzie o tym myślą o tych dyżurach 
ochotników.. 
Radny R. Dębicki 
- przypomnę że te pieniądze nie są za bycie strażakiem, dostają tylko ci którzy biorą bezpośredni 
udział w akcji ratowniczej jak pożar czy wypadek drogowy. 
Pan Burmistrz 
- podnosimy o 17% a średnia w Powiecie za udział w działaniach ratowniczych jest 12,60zł a u nas 
14zł przy pozostałych wielkościach innych środków jakie dajemy, nie licytujmy się. Zawsze 
powtarzałem że OSP to jest wojsko w rękach Wójtów, Burmistrzów oni się angażują w różne 
działania. 
Radny R. Dębicki 
- to dlaczego Pan się licytuje. 
Pan Przewodniczący 
- nie udzieliłem Panu głosu. 
- proszę przeczytać § 25 Statutu radnemu nie wolno zabierać głosu jeśli nie udzieli mu 
przewodniczący. 
Radny J. Strzelec 
- np. jadą do pożaru Sędziszów, Przełaj, Brzeście to wszystkim płacimy? 
Pan Burmistrz 
- płacimy tylko swoim jednostkom. 
Radny J. Wiencek 
- na początku mówiliśmy żeby skrócić obrady do minimum a co się dzieje, nawet obecna sytuacja nie 
ma w nas pokory, trudno żebyśmy przeszli spokojnie. Co by się stało gdyby te samochody były 
wycofane z użycia ze względu na brak certyfikatów, to co byłoby teraz kto by wyjechał, bądźmy 
konsekwentni. Z jednej strony walczymy o wycofanie samochodów a z drugiej żeby podnieść za 
akcje. 
Radny R. Dębicki 
- to nieprawda, walczymy nie o wycofanie ale  o to żeby mieli samochody jakich potrzebują. Pokorę 
będziemy mieli jeśli będziemy kierować się własnym mniemaniem  a nie tym co ustalone na Klubie. 
Wiele rzeczy robią na rzecz gminy choćby rozwożenie żywności do czego ten samochód nie jest im 
potrzebny. W grudniu jeszcze nie wiedzieliśmy że będzie taka sytuacja jak teraz i uważam że na te 
16zł powinniśmy im podnieść. 
Pan Przewodniczący 
- rozmawiałem ze strażakami mówiłem o propozycji 14 zł i oni to przyjęli. 
Radny J. Chmielarski 
- podaje Pan średnią stawkę w Powiecie a ja chciałbym znać stawkę maksymalna. Panie radny 
Wiencek my prosiliśmy o przeglądy samochodów a nie o ich wycofanie, żeby nie narażać zdrowia i 
życia strażaków, nie rozumie Pan tego? 
Radna B. Wójcik 
- też rozmawiałam ze strażakami, nie jest prawdą że są zadowoleni. Oni są zbulwersowani uważają że 
nie doceniamy ich pracy bo nie byliśmy nigdy na ich miejscu. Dlaczego nie możemy im dać te 16zł? 



Pan Burmistrz 
- max stawka to 16zł a średnia 12,60zł, żadna inna gmina nie płaci za dodatkowe dyżury w 
posterunku mieszanym PSP. W strażactwie jestem dłużej niż wy wszyscy, czy dojeżdżałem 
do akcji. Dowoziłem posiłki, wodę o każdej porze dnia i nocy i znam tą pracę. To nie jest tak 
że ustawowo się coś komuś należy, to jest ekwiwalent za udział w akcji ratowniczej. Chęć 
zaangażowania, tego nie da się przeliczyć ale to jest duży krok że się organizujemy, 14zł 
damy radę w budżecie udźwignąć. Nie słyszałem o żadnych ustaleniach na Klubie. A jakie 
były naciski o wycofanie samochodów, to co teraz chodziliby na nogach do akcji. 
Wiedzieliście jakie gmina robi starania żeby nowy samochód pozyskać. Nie twórzmy wizji bo 
taka jest rzeczywistość. 
Radny J. Jaworski 
- moim zdaniem zagalopowaliśmy się pod względem kwoty, mówiliśmy na spotkaniu 
Komisji że musimy oszczędzać, dokładamy 2zł/godz. Dyżury w PSP to 43tys, na obronę 
cywilną 16tys. ustalmy 14 zł a na koniec roku zastanowimy się co dalej, wpływy do budżetu 
będą mniejsze ze względu na epidemię. 
Radna B. Wójcik 
- rezygnujemy z organizacji Dni Sędziszowa i Festiwalu Ludowego to możemy podwyższyć 
strażakom. 
Pan Przewodniczący 
- zamykam dyskusję, poddaję pod głosowanie wniosek radnego Dębickiego o przeznaczeniu 
16 zł za udział w akcjach ratowniczych 
Głosowanie 
4 głosy – za 
8 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się wniosek upadł 
Głosowanie uchwały w sprawie ekwiwalentu dla OSP 
10 głosów – za 
3 głosy przeciw 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XIX/171/2020 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się               uchwała Nr XIX/172/2020 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego. 
Głosowanie 
13 głosów – za                            uchwała Nr XIX/173/2020 
1 głos - przeciw 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- Uchwała w sprawie zmian WPF na lata 2020 –  2030. 
Zmiana dotyczy zwiększenia w WPF o kwotę 28tys po stronie dochodów i wydatków, w dniu Komisji 
odbył się przetarg na remonty dróg i stąd ta zmiana. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
4 głosy – przeciw                 uchwała Nr XIX/173/2020 



Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- na Komisjach pominęłam informację o wprowadzeniu upoważnienia dla Burmistrza w § 9 o 
udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia Osiedla Rynek, Stowarzyszenie zwróciło się o pożyczkę w 
kwocie  100tys na realizację zadania „Utworzenie miejsca wypoczynku na zbiegu szlaków” zadanie 
jest współfinansowane ze środków PROW na lata 2014 – 2020 wspólnie z Lokalną Grupą GRYF– 
spłata nastąpi do końca grudnia. 
W treści uchwały załączniku o limitach w § 7 powinno być zał. Nr 5 a nie Nr 4. 
Pan Burmistrz 
- na ten temat rozmawialiśmy kilka razy, Rada była informowana że w obrębie Rynku będzie 
budowana altana na miejscu starej biblioteki. LGD w partnerstwie z organizacjami pozarządowymi,  
Jak Os. Rynek – to jest zadanie własne żeby móc pozyskać środki zewnętrzne musi o to wystąpić 
stowarzyszenie – jak to było w Łowini i Klimontowie. 
Pani Skarbnik 
-  Uchwała w sprawie zmian w  budżecie na rok 2020. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XIX/175/2020 
Ad. 18 
Pani Skarbnik 
- Uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej.  
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – przeciw                             uchwała Nr XIX/176/2020 
Ad. 19 
Sprawozdanie za 2019 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów.   
Ad. 20 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Sędziszowie za 2019 rok. 
Ad. 21 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i realizacji 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019r. 
Ad. 22 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2019 rok. 
Ad. 23 
Informacja z realizacji Programu „Karta Dużej Rodziny” za 2019 rok. 
Ad. 24 
Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sędziszów w 2019 roku. 
Ad. 25 
Sprawozdanie z realizacji przedsięwzięcia  pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Sędziszów w ramach „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest z 
terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 
Ad. 26 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjne w sprawie wyłożenia Karty i spisu do 
zaakceptowania w celu komunalizacji mienia z mocy prawa. 
Podaje do zaakceptowania przez Radę Miejską w Sędziszowie przygotowaną kartę 
inwentaryzacyjną i spis inwentaryzacyjny nieruchomości, działek położonych  
na terenie Miasta Sędziszów, obręb 02 – Sędziszów o łącznej powierzchni 2,5759 ha  
(ul. Partyzantów, Bąkowska, rzeczna, Jarzębinowa, Spółdzielcza), niezbędne do wydania 
decyzji Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie stwierdzenia nabycia z mocy prawa przez 



Gminę Sędziszów (tzw. komunalizacja mienia) oraz odnotowanie tego faktu w protokole 
obrad Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
Rada zaakceptowała karty i spis inwentaryzacyjny. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XIX sesję Rady Miejskiej Sędziszów 
kadencji 2018 – 2023. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                    Sekretarz                                          Przewodniczył 
 
 
 
 

 


